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Kommunestyret - 070/19 
 

K - behandling: 
Terje Blomvågnes (Ap) etterlyste sak om skogen bak gravplassen og ny gravplass. Ordførar svarte at 
det er naturleg å ta saka i samband med økonomiplan. 
 
Ingmar Stuberg (Krf) foreslo at administrasjonen utgreier følgjande spørsmål: 
Kva skal til for å få tilfredstillande mobildekning (4G) ved Sævrøy ferjekai. 
Kva er kostnaden ? 
Kven kan bidra for å få dette på plass ? 
Kommunestyret ber om at saka vert lagt fram for formannskapet i løpet av hausten 2019. 
 
Det vart votert over Stuberg sitt framlegg. Samrøystes vedteke. 
 

K - vedtak: 
Kommunestyret ber administrasjonen utgreie følgjande spørsmål: 
Kva skal til for å få tilfredstillande mobildekning (4G) ved Sævrøy ferjekai. 
Kva er kostnaden ? 
Kven kan bidra for å få dette på plass ? 
Kommunestyret ber om at saka vert lagt fram for formannskapet i løpet av hausten 2019. 
 
Samrøystes vedteke. 
 
 
 
 


